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Protokół  nr 1/2015 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 27 maja 2015 

 

 
Obecni: 12 osób według listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Sprawdzenie listy obecności, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad – przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu rzeczowo - finansowego od stycznia do maja 2015. 

Dyskusja. Uchwała za przyjęciem lub odrzuceniem sprawozdania. 

4. Zatwierdzenie lub korekta istniejącego planu rzeczowo- finansowego na drugie półrocze 

działania Rady. Dyskusja . Uchwała. 

5. Informacja o odbiorze parkingu finansowanego  z budżetu inwestycyjnego 2014. 

6. Priorytety Rady na kadencję 2015-2019. 

7. Wnioski Rady do uwzględnienia w budżecie miasta 2016. 

8. Informacja o inwestycjach na rok 2015 i stopniu ich zaawansowania. 

9. Grafik dyżurów dla mieszkaoców. 

10. Grafik zebrao rady. 

11. Uchwała opiniująca dzierżawę działki dla pana Kazimierza Borkowskiego. 

12. Uchwała opiniująca dzierżawę działki dla pani Aleksandry Kozłowskiej. 

13. Odpowiedź w sprawie festynu Dnia Dziecka – prośba dyrektor Szkoły SP-12. 

14. Propozycja powołania doraźnej komisji – zmiany w komunikacji na Prawobrzeżu. 

15. Sytuacja ciężkiego transportu kołowego – ulica Smocza. 

16. Rezygnacja z członkostwa w Radzie pani Doroty Monarchy.  

17. Stworzenie znaku graficznego dla Rady Osiedla Podjuchy. 

18. Przygotowanie warunków do wizyty prezydenta miasta w Podjuchach w czerwcu 2015. 

19. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad. 1  

Posiedzenie otworzył przewodniczący Maciej Szyszko stwierdzając quorum.  

 

Ad. 2 

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Uchwałą nr 1/15 przyjęto sprawozdanie wykonania planu rzeczowo – finansowego od stycznia do  

15 maja 2015. 

 

Głosowało 12 osób. 

„za” – 12 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuje się” – 0 osób. 
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Ad. 4  

Podjęto Uchwałę nr 2/15 zatwierdzającą kontynuację istniejącego Planu rzeczowo- finansowego na 

rok 2015, uchwalonego przez  Radę Osiedla Podjuchy kadencji 2011-2015. 

 

Głosowało 12 osób. 

„za” – 11 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję się” – 1 osoba. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący poinformował, że odbiór parkingu finansowanego z budżetu inwestycyjnego 2014 

odbędzie się  w dniu 01.06.2015 o godzinie 13.30. 

 

Radna Teresa Szymnik zakomunikowała, że mieszkaocy ulicy Przewiewnej otrzymali pisma od ZBiLK-u 

dotyczące wymówienia dzierżawy terenów zielonych. 

 

Ad. 6 

Wskazano następujące priorytety Rady na  kadencję 2015-2019: 

1. Powstanie  Centrum Aktywności Mieszkaoców Podjuchy (DK PODJUCHY). 

2. Dopilnowanie remontu ulic Białej, Aluminiowej, Planty, Kruszcowej, a także podjęcie działao 

zmierzających do remontu ulicy Smoczej i  Krzemiennej. 

3. Dopilnowanie modernizacji pętli autobusowej w Podjuchach. 

4. Dopilnowanie rewitalizacji rynku w Podjuchach ( Manhattan Sp. z o.o.) 

5. Ułatwienie dostępu do rzeki oraz zagospodarowanie terenu nad rzeką w kierunku funkcji 

rekreacyjnej mieszkaoców. 

6. Budowa chodnika na ulicy Olkuskiej i Falskiego. 

7. Budowa zejścia -  schodów  pomiędzy ulicami Korczaka - Falskiego. 

8. Mała infrastruktura osiedlowa: place zabaw,  skatepark, ścieżki zdrowia i plenerowe siłownie. 

9. Rewitalizacja Placu Wolności i parku przy ul. Karpiej. 

10. Rewitalizacja parku pocmentarnego przy ulicy Sąsiedzkiej i Tucholskiej w kierunku parku 

memorialnego. 

11. Ścieżka rowerowa wzdłuż ulic Krzemiennej, Skalistej i Inżynierskiej łącząca Podjuchy z 

Żydowcami. 

12. Utworzenie bazy trekkingowej  na pograniczu Puszczy Bukowej. 

13. Infrastruktura sportowa Katolickiej Szkoły Podstawowej (kompleks boisk zewnętrznych) . 

14. Remont chodnika na ulicy Krzemiennej przy przychodni i Przedszkolu „Figielek”. 

15. Udział w konsultacjach i wpływanie na dobre rozstrzygnięcia z punktu widzenia interesu 

lokalnego środowiska w procesie projektowania i wykonawstwa strategicznej inwestycji 

komunikacyjnej Szczecina - Węzeł Krygiera - Granitowa. 

16. Rozwój imprez sygnowanych marką Podjuchy w kierunku wydarzeo o charakterze markowym.   

 

 

Posiedzenie opuścił Radny Artur Giza-Zwierzchowski. 
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Niezależnie podkreślono chęd dalszej współpracy z Filią nr 14 Miejskiej Biblioteki Publicznej, a także 

ze wszystkimi przedszkolami oraz szkołami zlokalizowanymi na terenie Osiedla Podjuchy. Radny 

Grzegorz Mikut wyszedł z propozycją, aby przy współpracy z biblioteką zorganizowad konkurs 

fotograficzny. Temat: „Wakacje w Podjuchach”. Wyniki konkursu zostałyby ogłoszone na festynie 

„Podjuszaoskie Harce”. 

 

Ad. 7. 

Podjęto Uchwałę nr 3/15 dotyczącą zgłoszenia wniosków do budżetu miasta na 2016 z następującymi 

zadaniami:  

1. Rewitalizacja Placu Wolności. 

2. Budowa chodnika przy ulicy Falskiego. 

3. Budowa ścieżki rowerowej wzdłuż ulic Krzemiennej, Skalistej i Inżynierskiej. 

4. Budowa chodnika na ulicy Krzemiennej przy przychodni i przedszkolu „Figielek”. 

5. Opracowanie projektu budowlanego Centrum Aktywności Mieszkaoców Podjuchy. 

6. Rewitalizacja parku pocmentarnego przy ulicy Sąsiedzkiej i Tucholskiej w kierunku parku 

memorialnego. 

 

Głosowało 11 osób. 

„Za” – 11 osób, 

„przeciw” – 0 osób 

„wstrzymuje”- 0 osób 

 

Ad.8 

Radna Teresa Szymnik poinformowała, że rozpoczęto inwestycję nad rzeką. Na projekt oraz 

przygotowanie terenu przeznaczono 69 380 pln.  

 

Ad.9 

Ustalono grafik dyżurów Radnych dla mieszkaoców na miesiąc czerwiec 2015. 

 

Ad.10 

Ustalono termin kolejnego posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy na 10 czerwca 2015, godzina 18.00. 

 

Posiedzenie opuścił Radny Piotr Marecki. 

 

Ad.11 

Przewodniczący poinformował, że do Rady Osiedla wpłynął wniosek od pana Kazimierza 

Borkowskiego o dzierżawę działki nr 22 obr.4112 Dąbie przy ulicy Torowej w Szczecinie.  Podjęto 

Uchwałę nr 4/15 wyrażając pozytywną opinię w sprawie dzierżawy tego gruntu  w celu 

zagospodarowania na ogród warzywny. 

 

Głosowało  10 osób: 

„za” – 10 osób 

„przeciw” – 0 osób 

„wstrzymuje” – 0 osób 
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Ad.12  

Podjęto Uchwałę nr 5/15 wyrażając pozytywną opinię w sprawie dzierżawy pani Aleksandrze 

Kozłowskiej działki przy ul. Torowej, jak na załączonej mapce, w celu użytkowania w formie 

rekreacyjnej.  

 

Głosowało 10 osób: 

„za” – 9 osób 

„przeciw” – 0 osób 

„wstrzymuje” – 1 osoba 

 

 

Ad.13  

Ustosunkowując się do prośby dyrektor SP nr 12 w kwestii wsparcia nadchodzącego Dnia Dziecka 

ustalono przekazanie  przez Radę Osiedla Podjuchy materiałów o charakterze profilaktyki 

bezpieczeostwa małych pieszych uczestników ruchu (odblaski itd). 

 

Ad. 14 

Przewodniczący poinformował , iż częśd Rad Osiedli na Prawobrzeżu powołuje doraźne komisje 

transportowe w celu opiniowania i wpływu na zmiany w komunikacji publicznej związane z  

uruchomieniem Szczecioskiego Szybkiego Tramwaju. Członek rady Grzegorz Mikut poinformował, iż 

aktualnie postulowany przez Urząd kształt zmian jest bardzo korzystny dla mieszkaoców Podjuch. W 

tej sytuacji rozważano ewentualnośd delegowania Grzegorza Mikuta do monitorowania przebiegu 

konsultacji w sprawie, w celu reakcji na ewentualne zmiany o charakterze negatywnym.  

 

Ad.15 

Przewodniczący poinformował o zgłoszeniu mieszkaoca,  który skarży się, iż przez ulicę Smoczą 

notorycznie przejeżdża ciężki transport kołowy, generujący hałas stanowiący dużą uciążliwośd dla 

mieszkaoców tej ulicy. Sytuacja deprecjonuje znaki drogowe o zakazie ruchu pojazdów powyżej 3,5 

tony.  

 

Ad.16 

Przewodniczący poinformował o rezygnacji pani Doroty Monarchy z członkostwa w Radzie Osiedla 

Podjuchy. Dodał, iż zgłoszenie tego faktu jest po stronie zainteresowanej w Miejskiej Komisji 

Wyborczej. 

 

Ad.17 

Przewodniczący zaproponował stworzenie znaku graficznego Rady Osiedla Podjuchy i oznajmił, iż 

niezobowiązująco zajmie się przygotowaniem wizualizacji takiego znaku. Członkowie rady nie zgłosili 

przeciwwskazao.  

 

Ad.18 

Przewodniczący poinformował, iż Prezydent Miasta Szczecina Piotr Krzystek wyraził chęd spotkania 

się z Radą Osiedla Podjuchy oraz mieszkaocami osiedla jeszcze w czerwcu 2015, nie wcześniej jednak 

niż 15 czerwca 2015. Dokładny termin wizyty nie jest jeszcze znany.  Ustalono, że najbardziej 

odpowiednim miejscem spotkania byłaby SP12. Wstępnie omówiono możliwy scenariusz spotkania. 



 

5 
 

Ad. 19 

Przewodniczący zasygnalizował problem dotyczący niedawno rozstawionych tablic informacyjnych 

odnoszących się do osiągnięd Rady Osiedla Podjuchy kadencji 2011-2015. Jednocześnie 

zaproponował przeniesienie dyskusji na kolejne posiedzenie. 

 

Na tym zakooczono posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała: Marta Wójcik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


